

Greetings,

The Government of Canada's Employee Assistance Program (EAP) is currently recruiting qualified professional counsellors in private practice in your area to join our growing network of mental health professionals! We are a cost-recovery organisation and the largest EAP provider within the Government of Canada.

We offer short-term solution focused counselling services. EAP is a voluntary and confidential service for employees and their eligible family members.

EAS is accredited by the Council on Accreditation (COA) which is an international, independent, not-for-profit accrediting organization.

To join our network of contracted mental health professionals, you must possess the following qualifications:

- a Master's degree in social science such as Social work, Psychology or Counselling;
- a minimum of three (3) years of counselling experience;
- Be a member "*in good standing*" of a recognized, mental health professional association which offers an accredited registration to its members;
- an established private practice for the delivery of counselling services with a confidential voicemail system;
- a minimum liability insurance of \$2,000,000 per claim.
- provide references and agree to the completion of reference checks;
- Provide proof of education, liability insurance and professional association membership.

*** Please note, if you have a bachelor's degree in social work and 3 years of counselling experience you may submit your application to us and we will evaluate them accordingly.

If you are interested in joining our network of mental health professionals, please contact the generic business office email address at: hc.eaprecruitment-paeembauche.sc@canada.ca

Thank you for your interest!

Bonjour,

Les Services d'aide aux employés (SAE) du gouvernement du Canada sont présentement à la recherche de conseillers professionnels qualifiés qui exercent en pratique privée dans votre secteur!

Notre organisme est une entité à recouvrement de coûts et constitue le plus important fournisseur de SAE du gouvernement du Canada.

Nous offrons des services de counseling de courte durée axés sur la recherche de solutions. Le programme des SAE est un service volontaire et confidentiel offert aux employés et aux membres admissibles de leur famille.

Le programme des SAE est agréé par le Council on Accreditation (COA) qui est un organisme d'accréditation international, indépendant, sans but lucratif.

Veillez noter que tous les professionnels contractuels en santé mentale doivent remplir les conditions suivantes :

- une maîtrise en sciences sociales, notamment en travail social, en psychologie ou en counseling
- un minimum de trois (3) ans d'expérience en counseling
- Être membre « *en règle* » d'une association professionnelle en santé mentale reconnue qui offre un agrément accrédité à ses membres
- une pratique privée établie dans le domaine de la prestation de services de counseling et posséder une messagerie vocale confidentielle
- une assurance responsabilité d'au moins 2 000 000 \$ par demande
- Accepter de faire l'objet d'une vérification des références
- Fournir des références, une attestation d'études, d'assurance responsabilité et d'adhésion à une association professionnelle

*** Veuillez noter que si vous possédez un baccalauréat en travail social et trois ans d'expérience en counseling, vous pouvez nous présenter une demande et nous l'évaluerons en conséquence.

Si vous souhaitez être fournisseur de services pour notre réseau de professionnels de la santé mentale, veuillez envoyer un courriel à l'adresse de courriel générique du bureau à :

hc.eaprecruitment-paeembauche.sc@canada.ca

Nous vous remercions de votre intérêt!